
Protokół Nr L/2022 
z obrad sesji Rady Miejskiej Sędziszów 

sesja nadzwyczajna 
        z dnia 26 września 2022 roku 

 

Otwarcia obrad dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Sędziszów Adam Mysiara. 

Przewodniczący odczytał komunikat związany z awarią techniczną powstałą poza urzędem,  

o niemożliwości transmisji internetowej z posiedzenia sesji na stronie urzędu. Po usunięciu awarii 

nagranie sesji zostanie zamieszczona na stronie urzędu. 

Ad.1 

Na sekretarza obrad zaproponował Radną Bożenę Wójcik – wyraziła zgodę 

Głosowanie: 13 głosów ZA, 1 głos wstrzymujący się. 

Złożenie przez Burmistrza wniosku do porządku obrad uchwały o nadanie nazwy ulicy w obrębie 

Sędziszowa. 

Głosowanie: 14 głosów ZA, 1 głos wstrzymujący się 

Ad.2 

Pan Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad. 

1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Powołanie sekretarza obrad. 
4. Przyjęcie porządku obrad. 
5. Uchwała w sprawie zmian w WPF na lata 2022 –  2032. 
6. Uchwała w sprawie zmian budżetu Gminy Sędziszów na 2022 rok. 
7. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy drodze wewnętrznej położonej w obrębie 0002-

Sędziszów. 
8. Zamknięcie obrad. 

 

Głosowanie: 14 głosów ZA jednogłośnie 

Pan Przewodniczący: 
Bardzo proszę Panią Skarbnik o przedstawienie zmian w budżecie gminy. 
 
Pani Skarbnik  
Dziękuję za przybycie. W głównej mierze ta sesja spowodowana jest wprowadzeniem do budżetu 
dodatków węglowych i dodatku na inne źródła ciepła. Natomiast przy okazji wprowadzone jest wiele 
innych zmian. 
Pani Skarbnik odczytała projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Sędziszów na lata 2022-2032: Pomija podstawę prawną. 
 
Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania do tej uchwały. 
Głosowanie: 14 głosów ZA jednogłośnie 
 
Pani Skarbnik przedstawiła uzasadnienie przedmiotowej uchwały. 
 



Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania. 
Głosu udzielono Radnemu Jarosławowi Jaworskiemu. 
Radny Jarosław Jaworski: 
Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Pani Skarbnik. Ten milion dwieście to jest przyznane? 
Pani Skarbnik: 
Dostaliśmy informację, pismo, że dostaniemy takie pieniądze. Szacowany jest taki koszt. Natomiast w 
związku z tym że nie mamy tam konkretnej kwoty wprowadzamy taką samą kwotę po wydatkach i po 
dochodach żeby tutaj nie wpływało na deficyt. Ewentualnie będziemy korygować na koniec roku. Taki 
jest przewidywany koszt tego. 
 
Głos zabrał Pan Burmistrz 
Pan Burmistrz: 
Jeszcze uzupełnię Panie Przewodniczący Wysoka Rado, do końca tego tygodnia mamy termin na 
otrzymanie dokumentacji technicznej rozbiórki i zabezpieczenia, dokumentacji technicznej wraz z 
kosztorysami. Jak to otrzymamy – nie było możliwości żeby to wcześniej wykonać, wtedy składamy 
wniosek do wojewody, co Pani Skarbnik już mówiła o uruchomienie środków z rezerwy ogólnej no i 
mamy nadzieję że te pieniądze otrzymamy. Ale po to w budżecie już mamy żeby nie trzeba było kolejnej 
Pani Skarbnik: 
Żeby kolejnej sesji nie zwoływać 
Pan Burmistrz: 
Właśnie, żebyśmy mogli procedować te wszystkie sprawy. Cała dokumentacja będzie nas ponad sto 
tysięcy złotych kosztować, ta rozbiórkowa. Nie mówię o dokumentacji na odbudowę nowego basenu 
Radny J. Jaworski: 
Także te pieniądze są na razie wirtualne, że one prawdopodobnie będą ale nie mamy w 100 procentach 
pewności ze je dostaniemy. 
Pan Burmistrz: 
Na dzisiaj jeszcze tak. 
 
Pan Przewodniczący udzielił głosu Radnemu Wiktorowi Tabor. 
Radny Wiktor Tabor: 
Chodzi o odbudowę remont w świetlicy na Sosnowcu. Czy na etapie planowania remontu i tak dalej 

było ujęte przebudowa linii energetycznej, czyli zasilania i tak dalej? Bo widzę właśnie jest kwota 20 

tysięcy, 10 na przyłączenie pionu i 10 na utrzymanie. Czy tam będzie ogrzewanie elektryczne i tak dalej? 

Pan Burmistrz: 
W projekcie akurat tego nie było, w postępowaniu przetargowym tego też nie było i musieliśmy 
dodatkowo takie przyłącze wykonać i za to zapłacić. Natomiast tam będzie pompa ciepła, fotowoltaika 
na świetlicy. 
 
Pan Przewodniczący udzielił głosu Radnemu Jan Strzelec  
Radny Jan Strzelec: 
Panie Burmistrzu tam remont w ogóle to będzie firma przetargowa, kto to będzie remontował basen? 
Pan Burmistrz: 
Wszystko procedury przetargowe to znaczy Ośrodek Sportu i Rekreacji on to będzie wykonywał, on ma 
to zlecone. Tylko żeby móc ogłosić to musi czekać, przetarg na rozbiórkę i zabezpieczenie, najpierw 
musi mieć wykonany projekt i kosztorysy, żeby mógł podać do przetargu szacowaną kwotę i dopiero 
wtedy przetarg. 
Radny Jan Strzelec: 
Tę dokumentację to szykujecie Wy jako Urząd Gminy a wykonanie dajecie żeby wykonał Pan Chmaruk? 
Pan Burmistrz: 
Tutaj My będziemy jako Gmina występować o środki i będziemy przekazywać w formie dotacji dla 
Ośrodka Sportu i Rekreacji. On ma trwały zarząd, On wybrał w postepowaniu firmę która wykonuje 



projekt i kosztorysy, będzie wykonywał ogłaszał przetarg i będzie wybierał firmę w przetargu która 
będzie dokonywać rozbiórki. 
Radny Jan Strzelec: 
Dziękuję. 
 
Pan Przewodniczący udzielił głosu Radnemu Jan Wiencek 
Radny Jan Wiencek 
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo proszę mi wytłumaczyć jeżeli chodzi o tę 
subwencję na to dożywianie dzieci, jak to jest, czy to każde dziecko dostanie ten obiad czy posiłek w 
każdej szkole, czy rodzic może z tego nie skorzystać, czy mamy w tej chwili jakieś dane na ten temat i 
czy te kwoty one zabezpieczą i co one zabezpieczają i co rodzic musi dać? 
Pani Skarbnik: 
My możemy tylko pobrać opłatę jako wsad do kotła. Wszystkie inne koszty odnośnie przygotowania 
posiłku czyli koszty pracownicze, dowozu, cateringu są po naszej stronie i chcę powiedzieć że tutaj ze 
strony państwa nie dostaliśmy na tą obsługę ani złotówki. A to czy dziecko skorzysta czy nie to jest już 
dobrowolność rodziców. 
Radny Jan Wiencek: 
Ale czy mamy na tą chwilę jakieś informacje jakieś dane na ten temat jak to jest w szkołach? 
Pani Skarbnik: 
Chyba troszeczkę więcej jest obiadów niż było w zeszłym roku szkolnym. Przypuszczam że wynika to z 
tej ceny takiej atrakcyjnej jeśli chodzi o obiady. Natomiast tak jak mówię, tutaj rodzic tylko ponosi 
koszty tylko wsadu do kotła. 
Pytanie  D. Juszczyk ???? 
To wszystko od pierwszego września i za tym nie ma żadnych dodatkowych środków na pokrycie tych 
kosztów ze strony państwa w subwencji. 
Radny Jan Wiencek: 
czyli te pieniądze zakładamy że  np. 60 czy nawet 70 procent uczniów w ogóle w naszej gminie korzysta 
z tych posiłków, jeżeli będzie 100 procent to gmina musi wyasygnować na ten cel na to zadanie własne 
środki. 
Pani Skarbnik: 
To tak samo jak do tej pory było w Przedszkolu. Rodzice tak naprawdę płacili za wsad do kotła, to teraz 
obejmie to wszystkie nasze szkoły. 
 
Pani Skarbnik odczytała projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Sędziszów na 2022 rok, 
pomija podstawę prawną. 
 
Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania do tej uchwały. 
Głosowanie: 14 głosów ZA jednogłośnie. 
Pan Przewodniczący: 
Dziękuję bardzo. 
 
Pani Skarbnik: 
Dziękuję.  
 
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy drodze wewnętrznej 
położonej w obrębie 0002 – Sędziszów. 
 
Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania do tej uchwały. 
Głosowanie: 14 głosów ZA jednogłośnie. 
 
  



Po wyczerpaniu porządku obrad Pan Przewodniczący zamknął obrady L sesji Rady Miejskiej Sędziszów 
(sesja nadzwyczajna). 
 
Na tym protokół zakończono. 
   
Protokołowała               Sekretarz                         Przewodniczył 
   
 


